

China M&A Round-Up

中国并购简报

June 16-22, 2014
2014年06月16-22

M&A Trend Analysis | Trends to Watch | Outbound M&A | Inbound M&A
Domestic M&A and Industry Consolidation | Dbriefs Webcasts | Thought Leadership
中国并购趋势分析 | 并购趋势 | 中资境外并购 | 外资在华并购 | 中国国内并购
中国相关网络广播 | 其它中国相关报告

Issue highlights (本期要闻)

- **China Oil & Gas buys Baccalieu Energy at \$1.68B**
中油燃气16.8亿收购Baccalieu Energy

Trends to Watch (并购趋势)

Financial Services (全球金融服务行业)

- **Luxembourg Stock Exchange signs MoU with Bank of China**, FTSE Global Markets, 06/19/2014
- **中国银行与卢森堡证交所签署战略合作谅解备忘录**, 凤凰财经, 2014年06月20日

General News (一般新闻)

- **China veto seen as wake-up call**, Reuters, 06/17/2014
- **China's outbound investment strategy becomes clearer**, Forbes, 06/18/2014
- **中国否决P3联盟为全球并购拉响警报**, 财经网, 2014年06月19日
- **中国对外投资战略愈渐清晰**, 福布斯中文网, 2014年06月20日

Outbound M&A (中资对外并购)

Energy & Resources (能源与资源行业)

- **China's largest gold miner looks to partner with Barrick, Newmont**, The Globe and Mail, 06/17/2014
- **Chow Tai Fook to Buy U.S. Diamond Retailer Hearts on Fire**, Wall Street Journal, 06/18/2014
- **China Oil & Gas buys Baccalieu Energy at \$1.68B**, Quamnet, 06/20//2014
- **中国黄金集团与世界黄金巨头商谈合作事宜**, 大公财经, 2014年06月18日
- **周大福收购美国钻饰品牌Hearts on Fire**, 凤凰财经, 2014年06月19日
- **中油燃气16.8亿收购Baccalieu Energy**, 中国股权投资网, 2014年06月20日

Inbound M&A (外资对内并购)

Consumer Products (消费品行业)

- **Dorel Industries buying juvenile business of Hong Kong's Lerado Group**, Plastic News, 06/16/2014
- **U.S. judge approves \$135.7 million sale of Brookstone to investor consortium**, Reuters, 06/23/2014
- **香港隆成集团被加拿大青少年家具公司Dorel收购**, 德科创意, 2014年06月17日
- **美国法官批准1.357亿美元出售Brookstone投资者财团**, 外盘期货网, 2014年06月24日

Financial Services (全球金融服务行业)

- **DBS: Acquisition Of Remaining 50% Stake In Hutchison DBS Card For S\$88 Million**, Share Investor, 06/17/2014
- **星展银行(香港)收购和黄星展银行卡公司50%股权**, 中概股社区, 2014年06月17日

Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Business Services (事务服务)

- **China Shipping Development buys 20% stake in Shanghai Northsea**, Hellenic Shipping News, 06/24/2014
- **中海发展收购北海船务20%股份**, 搜狐证券, 2014年06月23日

Consumer Products (消费品行业)

- **Beijing Enlight Media : Enlight Media to Buy into Refeng, BlueArc**, 4-Traders, 06/17/2014
- **Changfang Light to Buy Kangmingsheng at CNY528mn**, TMC Net, 06/20/2014
- **光线传媒拟收购动漫企业蓝狐文化和热锋网络**, 腾讯财经, 2014年06月18日
- **长方照明逾5亿收购康铭盛六成股权**, 搜狐证券, 2014年06月20日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

- **Beijing Jiaxun Feihong Electrical: Wholly Acquires CASTEL Intelligent**, 4-Traders, 06/16/2014
- **BRIEF-Apparels maker Kaiser China plans to acquire a mobile game developer for 750 mln yuan**, Reuters, 06/19/2014
- **Huayi to take 51% stake in Internet film company**, China Daily, 06/20/2014
- **佳讯飞鸿拟全资收购航通智能**, 金融界, 2014年06月16日
- **凯撒股份拟7.5亿收购酷牛互动**, 搜狐财经, 2014年06月20日
- **华谊拟购买卖座网51%股权**, 网易财经, 2014年06月17日

Dbriefs Webcasts (中国相关网络广播)



Evolution in China's Retail Sector: Understanding the Competitive Landscape

14 August 2014 | 11:00 AM ET

An unprecedented transformation is underway in China's retail sector, as the country's economy shifts gears to stimulate consumer spending by its rapidly growing middle class. Understanding how this transformation will play out requires an understanding of China's complex retail ecosystem. Explore the latest developments in China's retail sector and what these changes could mean for your business in the years ahead. Join us for this complimentary webcast.

Register now

China-Related Reports (其它中国相关报告)



Delivering superior customer experience in China - The essential ingredient to building customer loyalty

This report summarizes the results of the study which Deloitte conducted in 2014. Supported by customer surveys, focus groups, mystery shopping, in-depth executive interviews, and real-life cases the study aims at providing insights into how Chinese customer experience are evolving, how customer loyalty is earned, and what companies can start to do.. (Deloitte China Consumer Business – June 2014)

[Read more](#)

在中国提供卓越的客户体验—建立客户忠诚度的必要因素

本报告是基于德勤在2014年进行的一项针对消费者的调研结果。通过问卷调查、专组研究、神秘访客、企业高管深度访谈和真实案例，该研究就中国客户体验如何发展演变、客户忠诚度如何提高以及企业应该怎样应对等方面提出了深入的见解。

(德勤中国消费行业 – 2014年06月)

[请点击这里下载报告](#)

Chinese M&A Leadership (中国服务组)

Chris Cooper

Americas Leader, Chinese Services Group, Deloitte LLP

古博

合伙人, 美国德勤 中国服务组, 美洲地区主管人

Kevan Flanigan

Partner, Deloitte Financial Advisory Services LLP

Kevan Flanigan

合伙人, 美国德勤财务咨询服务

Related links (相关链接)

China M&A Round-up archive

[Global reach, local initiatives: A guide to geographic outbound investment opportunities](#)

[Asia Pacific Dbriefs Webcast Series](#)

[US Chinese Services Group](#)

[Global Chinese Services Group](#)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)

[中国并购周报 - 历史](#)

[植根本土 扩展全球 - 中国企业海外投资指南](#)

[亚太地区Dbriefs德勤在线](#)

[投资美国- 美国德勤助您一臂之力](#)

[中国服务组](#)

[订阅中国M&A召集](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不担保该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外

，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论 **明示或暗示**，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息的风险，并**承担使用**该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Manage email preferences](#) | [RSS](#) 

30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee, and its network of member firms, each of which is a legally separate and independent entity. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte Touche Tohmatsu Limited and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2014 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited



[Legal](#) | [Privacy](#) | [Cookies](#)